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Osiřel dům porostlý popínavými keři, před nímž často vlála státní 
vlajka. Uprostřed měsíce května skončil svůj statečný boj se zákeř-
nou chorobou Ing. Pavel Štindl.

Léta pracoval v továrně, kde využíval svých znalostí ve výpo-
četním středisku. Byl oblíbeným kolegou, vstřícným k těm, kteří 
potřebovali pomoci.

Několik období byl volen do zastupitelstva, byl členem rady a 
zastával funkci místostarosty našeho města. Obdivoval jsem jeho 
schopnost analyzovat problémy a nacházet přijatelná řešení.

Naslouchali mu všichni zastupitelé a mnohé svými argumenty 
dokázal přesvědčit, že jejich nápady nejsou uskutečnitelné.

Pamatuji ho jako svého kolegu na gymnáziu, kde v osmdesátých 
letech byly zařazeny volitelné předměty základy výroby a odborné 
přípravy. Měli je učit lidé z praxe, aby studenti získali jiný pohled na 
život než jen ze středoškolských učebnic.

Jako vyučující strojírenství byl jedním z mála, který odolal sna-
hám studentek rozvracet vyučování jednoduchou prosbou: „Pane 
inženýre, vyprávějte nám něco o životě!“ Na hodiny přicházel dobře 
připraven a jako učitel byl úspěšný.

Ve své funkci se zasloužil o rozvoj našeho města, pečoval o jeho 
vzhled při rekonstrukci městských domů. Hodně energie věnoval 
zvýšení efektivnosti společných kotelen a prosazení kanalizace 
v okrajové části.

Jeho znalost předpisů, rozvaha a hledání podpory pro správná 
rozhodnutí i celkově klidný přístup při řešení složitých situací bude 
v městském zastupitelstvu, vedení města, ale i prostému občanovi 
velmi chybět.
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Odešel rozvážný člověk

 Pozvánka na zasedání 
 zastupitelstva města

Zveme občany k účasti 
na jednání Zastupitelstva města Větřní,

které se bude konat 
v pondělí dne 7.9.2020 od 18:00 hod. 

Zasedání zastupitelstva se uskuteční v zasedací místnosti 
- v domě čp. 296 ve Školní ulici ve Větřní 

(nad městskou knihovnou). 

Mgr. Antonín Krák, starosta města

 
 

Zastupitelstvo v červnu projednávalo návrh protihlukové vyhláš-
ky, která by omezila práci se sekačkami nebo cirkulárkami o víken-
dech a svátcích. Zastupitelé se však v této věci rozhodli usnesení 
odložit, a tak se k tomuto problému ještě v budoucnu vrátí na 
jednání v září. 

Problém spočívá hlavně v sousedských a mezilidských vztazích. 
Soused by měl tolerovat souseda, že je neděle a že práci, kterou 

si mohl udělat v týdnu odpoledne, nebude zbytečně nechávat na 
neděli, aby rušil. A naopak soused by měl sousedovi tolerovat, že 
když v týdnu pršelo, tak si soused musí tu trávu někdy posekat. 
A asi by neměl sekat trávu nebo řezat dřevo v neděli odpoledne, 
kdy většina lidí chce mít klid a odpočívat.
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Nedělní klid



Vzhledem k situaci s koronavirem jsme museli řadu plánovaných 
akcí zrušit. Náhradní termíny jsme nehledali. Mezi jednotlivými 
členy jsme udržovali kontakt pouze telefonicky. Přesto jsme úplně 
nezaháleli. Na mou prosbu, zda můžeme nějak pomoci, jsem na-
vrhla děvčatům, abychom připravily něco „na zub“ pro ty, kteří byli, 
jak se říká, „v první linii“. Několikrát jsme pekly pro vojáky a policisty, 
kteří sloužili v Dolním Dvořišti. Po té jsme připravily občerstvení i 
pro personál českokrumlovské nemocnice. 

Jmenovitě bych chtěla poděkovat Janě Lepeškové, Jarce Kuče-
rové, Hance Minaříkové, Heleně Tomkové, Jiřce Vačkářové, Daně a 
Heleně Seltsamovým, mému manželovi Václavu Kozákovi a v nepo-
slední řadě Václavu Matouškovi. Ten, i když je proti nám mladý kluk, 
má srdce na pravém místě, protože osobně dovážel pamlsky do 
Dolního Dvořiště. My jsme neměli odvahu a ani naše děti nesouhla-
sily s tím, abychom na státní hranici naše výrobky dovezli osobně. 
V nemocnici jsme občerstvení předali osobně po předchozí do-
mluvě s ředitelem nemocnice MUDr. Jindřichem Floriánem, hlavní 
sestře paní Mgr. Márii Vyhlídalové, která vše rozdělila na jednotlivá 
oddělení. Všichni „obdarovaní“ byli mile překvapeni a na našich 
dobrotách si pochutnali. To nám potvrdil šéf Celní policie pro 
Jihočeský kraj telefonicky, a za krajské ředitelství policie paní kpt. 
Lenka Krausová písemně. Za nemocnici poslala poděkování hlavní 
sestra nemocnice. Závěrem mi dovolte, abych vám všem popřála 
pohodové a především ve zdraví prožité léto. Naše další činnost a 
akce budou záviset na vývoji situace v souvislosti s koronavirem.

- Za Klub seniorů Jiřina Kozáková -

Od 25. května bylo ve škole dětí jako „šafránu“. Formou zábavy si 
plnily školní povinnosti a dobrou náladu jim nezkazilo ani uplakané 
počasí.

- Iva Kotousová -
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FIRMA NOVÁK RADOMYŠL

PRODEJ KUŘIC 2020
ve VĚTŘNÍ - U JEDNOTY v 11.30 hod.
 
ve dnech:

3.7., 31.7., 28.8., 
25.9., 23.10., 20.11.
červené, černé, kropenaté, modré, žíhané, bílé 

stáří 20 týdnů - cena 180 Kč/ks

tel. 602 115 750 www.drubez-novak.cz

hod.
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Obyvatele naší obce zajímá, co se děje v továrně, kde mnozí 
z nich celý život pracovali. Prostřednictvím internetu jsme 
položili několik otázek Ing. Robertu Freiovi, řediteli papírny. 

 
Mohl byste nám něco sdělit o sobě? 

Syn, manžel, otec, vystudovaný papírenský inženýr, který v roce 
1995 v JIP Větřní nastoupil do prvního zaměstnání po studiích a 
který se po sedmileté přestávce do papíren vrátil na začátku to-
hoto roku. 

 
Jaký sortiment v současné době vyrábíte? 

Soustředíme se na výrobu balicích papírů, a to jak jednostranně 
hladkých, případně rýhovaných, tak i nehlazených, které se vyu-
žívají při vyplňování krabic k ochraně zboží, kde nahrazují plasty. 
Veškerá výroba je postavena na zpracování sběrových papírů. 

 
Kolik zaměstnanců dnes v továrně pracuje? Přijímáte nové 
zaměstnance a na jaké profese? 

Ve firmě je zaměstnáno 180 lidí, průběžně se snažíme doplnit 
především chybějící dělnické profese, jak ve výrobě, tak v údržbě. 
Stojí před námi „generační“ obměna techniků na klíčových pozicích. 

 
Hodně se mluvilo o loňském požáru papírenského stroje. 
Podařilo se škody odstranit?

Díky rozhodnutí Věřitelského výboru o zprovoznění stroje a úcty-
hodnému nasazení vedení firmy a údržby a ve spolupráci s doda-
vatelskými firmami se povedlo PS4 po 40 dnech uvést do provozu. 

 
Jak si poradilo vedení s koronavirovou pandemií? 

Vzhledem k zodpovědnému a rozumnému přístupu zaměstnan-
ců, za což jim patří poděkování, jsme nemuseli přerušit provoz, ne-
gativně na nás dopadá prudký růst cen sběrového papíru, vyvolaný 
jeho nedostatkem. 

 Obyvatelé dolní 
části města si stěžu-
jí na zápach. Čím je 
způsoben?

Popis tohoto pro-
blému je složitý a 
nelze jej popsat v ně-
kolika větách. 

 Po zpracování 
tetrapackových kra-
bic zůstavájí haldy 
odpadu. Je nějaké 
řešení tohoto pro-
blému? 

Na optimálním způsobu využití případně likvidace se v minulých 
letech pracovalo a stále pracuje, v současnosti např. připravuje 
návrh zpracování VŠTE v Českých Budějovicích, samozřejmě komu-
nikujeme s orgány statní správy. 

 
Jaké jsou perspektivy továrny do budoucna? 

Věřím, že papírna je konkurenceschopná a i přes celou řadu pře-
kážek, které je třeba překonat, by si měla své místo na trhu najít. 
Ale víte, jak je to s jistotami současného světa.

- zd -

Fabrika v roce 2020 

Díky rozvolňování koronavirových opatření mohla naše knihovna 
4. května opět otevřít po nucené přestávce dveře svým čtenářům. 
Nejprve se jednalo o omezený provoz - pouze absenční půjčování 
tištěných dokumentů. V současné době je už možné i poskytování 
prezenčních výpůjčních služeb a možnost využití veřejného inter-
netu a výpočetní techniky. Vzhledem k tomu, že je nutné vrácené 
dokumenty ukládat na 48 hodin do karantény, stále platí úprava 
provozní doby a do knihovny můžete přijít v pondělí od 11.00 do 
18.00 hodin a ve čtvrtek od 9.00 do 16.00 hodin. Snažíme se tak 
co nejvíce zajistit bezpečnost a ochranu zdraví našich uživatelů. 
Nadále také platí hygienická opatření - vstup do vnitřních prostor 
knihovny se zakrytými ústy a nosem a použití dezinfekčního pro-
středku pro dezinfekci rukou.

V knihovně na vás čeká řada nových knih a časopisů, na podzim 
se opět můžete těšit na přednášky, o jejichž termínech budete 
informováni. 

Bohužel díky mimořádné situaci přišli letošní prvňáčci o slavnost-
ní pasování na čtenáře, které si drží v naší knihovně již šestnácti-
letou nepřerušenou tradici. Ale o dárek, který s touto slavnostní 
událostí souvisí, se nemusí bát, knížku „Katka a klokan v šuplíku“ 
si přijdou s paní učitelkami vyzvednout v září. Na základě souhlasu 
rodičů na ně budou v knihovně čekat i čtenářské průkazy, které jim 
umožní po dobu jednoho roku výpůjčky dokumentů zdarma. Prv-
ňáčci, kteří by si chtěli půjčit knížku už v období letních prázdnin a 
nečekat na čtenářský průkaz až do září, mohou přijít do knihovny s 
jedním z rodičů a průkaz jim bude na základě podepsání přihlášky 
zákonným zástupcem ihned vystaven. 

Všem přeji klidné a příjemné léto, čas dovolených a prázdnin, a 
pokud jej budete chtít trávit v příjemné společnosti knih, přijďte si 
některou vybrat do naší knihovny.

Více na www.knihovnavetrni.cz.
- mk -

Informace z knihovny

KOUPÍM 
známky, mince, bankovky, obrazy, staré hodiny, vojenské 

předměty - šavli, uniformu a podobně. Můžete nabídnout i jiné 
staré předměty nebo celou sbírku a pozůstalost. 

Tel.: 722 777 672
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Jste zruční a máte
technické myšlení?

Společnost Schwan Cosmetics CR
v Českém Krumlově hledá:

•Seřizovače
•Specialisty

strojního centra

Nabízíme adekvátní ohodnocení a náborový příspěvek 20 000 Kč.Nabízíme adekvátní ohodnocení a náborový příspěvek 20 000 Kč.Nabízíme adekvátní ohodnocení a náborový příspěvek 20 000 Kč.

telefon: 380 708 129 | bezplatná linka: 800 050 220 | e-mail: klara.malakova@schwancosmetics.cz

LESY MĚSTA  
ČESKÝ KRUMLOV

Prodej palivového dříví  
v délkách 2 a 4 m

Jehličnaté – cena  Kč / PRM  DPH 

V případě objednávky množství 
40 PRM doprava zdarma.

Kontakt: 
tel. 380 711 567 e-mail: lesymestack@cmail.cz

www.lesymestack.cz
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Zájemci si mohou rezervovat místa na danou akci přes FB stránky Město Větřní - kultura a vše kolem ní, nebo na tel. čísle 602 561 700 p. Šustrová


